
 

 

 

致  :  尊迪奧證券有限公司（參與者編號：B02135） – 交收部 

To  :  Zundiao Securities Limited (Participant ID: B02135) – Settlement Department 

地址  : 香港中環德輔道中 26號華懋中心二期 5樓 501室 

Address : Room 501, Level 5, Two Chinachem Central, 26 Des Voeux Road Central, Central, Hong Kong 

電話 Tel. :  (852) 3184 0689   

傳真 Fax :  (852) 3101 4689 

存入實物股票申請書 

Physical Scrip(s) Deposit Form 

 

本人特此指示 貴公司存入下述之股票至本人的投資賬戶： 

I hereby instruct your Company to deposit the following scrip(s) to my securities account: 

 

賬戶編號 Account No.  :         

賬戶名稱 Account Name :         

聯絡電話 Contact No.  :         

 

股份代號 

Stock Code 

股份名稱 

Stock Name 

登記持有人 

Registrant Name 

股票號碼 

Certificate No. 

股份數量 

No. of Share(s) 

   中央結算 HKSCC 

 客戶 Client 

  

   中央結算 HKSCC 

 客戶 Client 

 

 

 

   中央結算 HKSCC 

 客戶 Client 

  

   中央結算 HKSCC 

 客戶 Client 

  

   中央結算 HKSCC 

 客戶 Client 

  

 

本人特此同意 I hereby agree that: 

1. 代收政府釐印費每張轉手紙 / 股票港幣五元正，將由本人上述之賬戶扣除。 

Government Stamp Duty: HKD5 per transfer deed / share certificate will be deducted from the captioned account. 

2. 經由中央結算系統收存之股票需受其規則及條例所約束。 

The terms and conditions by CCASS of all physical scrip must be strictly observed. 

3. 以「香港中央結算(代理人)有限公司」名義存入的實物股票，須提供由中央結算發出的提倉證明文件(姓名必須與客戶姓名相同)方可存入相關實

物股票。If the registered holder of the physical scrip is in the name of “HKSCC Nominees Limited”, I am required to provide the Company with 

the withdrawal receipt evidencing my ownership of the physical scrip. Otherwise, your Company will not accept the deposit of the physical scrip. 

4. (只適用於個人賬戶) 貴公司只會接受存入以個人名義的實物股票，並必須存入以相同名稱的個人名義賬戶內；而 貴公司不會接受存入以聯名名義

的實物股票。(Only applicable to individual account) Your Company only accepts my ownership of the physical scrip deposit to my individual 

account. However, the joint name physical scrip will not be accepted. 

5. 存入實物股票必須待中央結算系統為有關股票作核實及確認後才可以沽出有關股票， 貴公司正常情況下需要存入實物股票後十個交易日才可以

沽出有關股票。Sales order of physical scrip will only be accepted by your Company normally after 10 trading days when the physical scrip has 

been deposited into CCASS and the physical scrip has been verified and validated. 

 

 
 
 
 
 

   

客戶簽名 Authorized Signature(s)        日期 Date 

(如屬公司客戶請連印章 for corporate, with Company chop)  

 

**********此部份由本公司填寫 For Office Use Only********** 

製作 Prepared by 簽署查核  Signature Checked by 批准 Approved by 

 

 

日期 Date: 

 

 

日期 Date: 

 

 

日期 Date: 

 


